
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 82
Er ministeren enig i, at det normalt aldrig kan være en god idé at indbetale mere til en 
ratepension, end der kan opnås fradrag for, fordi der i givet fald både betales skat af pen-
gene, når de tjenes, og igen når de udbetales fra pensionsordningen, og er ministeren 
enig i, at de fleste pensionsopsparere ville vælge at få det for meget indbetalte overført til 
en livrente eller alternativt udbetalt, hvis de var klar over, at de havde fået beskåret deres 
pensionsfradrag? Der henvises til svar på SAU alm. del – spørgsmål 672 (folketingsåret 
2020-21).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Honoré Østergaard (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Oestergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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